

IBA Press Release: Y20 TRADING UPDATE

IBA Investor Relations <investorrelations@iba-group.com>

Do 21/01/2021 6:59

Aan: Vfb Persberichten <persberichten@vfb.be>

[View this email in your browser](#)

Press Release

Y20 Trading Update

Louvain-la-Neuve, Belgium, 21 January 2021 - IBA (Ion Beam Applications SA), the world's leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, today provides a trading update ahead of the Company's full-year results on March 25, 2021.

IBA will report strong results with a positive REBIT and a positive net result for the full year 2020

- IBA's yearly results will be favorably impacted by the EUR 100 million deal signed with CGN Nuclear Technology Development Co., Ltd. (CGNNT) in August. The company has now received the second tranche of EUR 30 million that was due before year-end on the CGNNT agreement, bringing the total received so far to EUR 50 million.
- IBA notes a FY20 (unaudited) net cash position of EUR 65 million, providing the business with significant stability to progress on its strategic objectives.
- After a record year in 2019, the Other Accelerators business had a strong 2020 with an order intake of 17 systems. Of these, 12 were signed in the second half, indicating a strong recovery of the market after a slower first half as a result of the COVID-19 pandemic.
- The Dosimetry business has also been particularly resilient and encouragingly has seen little negative impact from the COVID-19 crisis, with order intake 10% above 2019

In addition, IBA provides the following market update.

- The Company recently signed a contract with the National Cancer Center (NCC) Korea, for a Proteus[®]ONE* solution, following a competitive tender process. NCC Korea is already an IBA customer, having purchased a three-room Proteus[®]PLUS* solution in operation since 2007. The down payment is expected in the coming weeks.
- IBA has also been selected for the supply of a multi-room Proteus[®]PLUS solution in China and contract negotiations are ongoing.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer of IBA SA, said: *"The global environment continues to hold many challenges, but I am proud of the resilience shown across all of IBA's business lines. We had previously identified China and its surrounding regions as being of great strategic importance to the Company and momentum here has continued with discussions ongoing for*

a multi-room Proteus[®]PLUS deal in China following on from the significant deal with CGNNT as well as the multi-room Proteus[®]PLUS order in Sichuan that were both secured during Q3.

“There has been an inevitable slow down across other regions, which has impacted installations in the PT and Other Accelerators business overall. On the services side of the business, however, all centers have remained fully operational and have continued to treat patients throughout the crisis, enabling further growth in this revenue line. Looking ahead, order intake in all business units is strong, providing us with visibility for future growth. Importantly, our cash position is stronger than ever, providing us with a solid foundation to continue to innovate whilst further bolstering our resilience.”

Shareholder's Agenda

Full Year 2020 Results:	25 March 2021
Business Update First Quarter 2021	20 May 2021
Half Year 2021 Results	25 August 2021
Business Update Third Quarter 2021	18 November 2021

*****Ends*****

About IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is a global medical technology company focused on bringing integrated and innovative solutions for the diagnosis and treatment of cancer. The company is the worldwide technology leader in the field of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation therapy available today. IBA's proton therapy solutions are flexible and adaptable, allowing customers to choose from universal full-scale proton therapy centers as well as compact, single room solutions. In addition, IBA also has a radiation dosimetry business and develops particle accelerators for the medical world and industry. Headquartered in Belgium and employing about 1,500 people worldwide, IBA has installed systems across the world.

IBA is listed on the pan-European stock exchange NYSE EURONEXT (IBA: Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB). More information can be found at: www.iba-worldwide.com

**Proteus[®]ONE and Proteus[®]PLUS are brand names of Proteus 235*

For further information, please contact:

IBA

Soumya Chandramouli

Chief Financial Officer

+32 10 475 890

Investorrelations@iba-group.com

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

For media and investor enquiries:

Consilium Strategic Communications

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone

+44 (0) 20 3709 5700

IBA@consilium-comms.com

Copyright © IBA sa. | Chemin du Cyclotron, 3 | 1348 Louvain-la-Neuve | Belgium | Tel.: + 32 10 47 58 11 | Fax: + 32 10 47 58 10 | E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com | RPM Nivelles | VAT: BE 0428.750.985

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

Communiqué de presse

IBA Déclaration Intermédiaire avant Résultats 2020

Louvain-la-Neuve, Belgique, le 21 Janvier 2021 - IBA (Ion Beam Applications S.A., EURONEXT), le premier fournisseur mondial de solutions de protonthérapie pour le traitement du cancer, publie aujourd'hui une revue de ses activités en prévision de la publication des résultats annuels de la Société le 25 mars 2021.

IBA présentera des résultats solides avec un REBIT positif ainsi qu'un résultat net positif pour l'année 2020.

- L'accord d'EUR 100 millions signé avec CGN Nuclear Technology Development Co., Ltd. (CGNNT) en août impactera favorablement les résultats annuels d'IBA. La Société a reçu un deuxième paiement d'EUR 30 millions qui, selon les termes de l'accord avec CGNNT, était dû avant la fin de l'année. IBA a encaissé un total d'EUR 50 millions à ce jour.
- IBA présentera une position de trésorerie nette (non-auditée) d'EUR 65 millions, procurant aux activités une stabilité significative en vue d'avancer sur les objectifs stratégiques.
- Après un exercice 2019 record, la division Autres Accélérateurs a de nouveau eu une bonne année avec un total de 17 systèmes pris en commande. La plupart de ces commandes (12) ont été signées au cours du deuxième semestre, ce qui confirme une nette reprise du marché après un premier semestre plus lent suite à la pandémie COVID-19.
- La division Dosimétrie a également bien résisté en ne subissant que légèrement l'impact négatif de la crise COVID-19. Son carnet de commandes est 10% supérieur à celui de 2019.

Par ailleurs, IBA fournit les informations de marché suivantes.

- Suite à un appel d'offres du National Cancer Center (NCC) Korea, IBA a signé récemment un contrat pour une solution Proteus[®]ONE*. NCC Korea est déjà un client d'IBA avec une solution Proteus[®]PLUS* configurée avec trois salles de traitement opérationnelles depuis 2007. L'acompte de ce nouveau contrat est attendu dans les prochaines semaines.

- IBA a également été sélectionnée en Chine pour une solution multisalles Proteus®PLUS dont le contrat est en cours de négociation.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer d'IBA, a commenté : « Bien que l'environnement mondial continue de comporter de nombreux défis, je suis fier de la résilience démontrée dans toutes les lignes d'activités d'IBA. Nous avons identifié la Chine et les régions aux alentours comme stratégiquement importantes pour la Société. La tendance se poursuit avec les discussions en cours pour une solution multisalles Proteus®PLUS en Chine qui fait suite à l'accord important conclu avec CGNNT, ainsi que la commande d'une solution multisalles Proteus®PLUS au Sichuan. Ces deux dernières transactions ont été finalisées au cours du troisième trimestre 2020. »

« D'autres régions ont inévitablement été impactées par le ralentissement des installations de systèmes de Protonthérapie et Autres Accélérateurs. En ce qui concerne les Services, tous les centres de protonthérapie sont restés opérationnels et ont continué à traiter des patients durant la crise, soutenant la croissance de cette ligne de revenus. Par ailleurs, les prises de commandes dans toutes les divisions sont nombreuses et nous donnent une bonne visibilité sur la croissance à venir. Notre position de trésorerie est plus forte que jamais et nous donne des bases solides pour innover tout en renforçant notre résilience. »

Calendrier Financier

Résultats annuels 2020	25 mars 2021
Déclaration Intermédiaire Premier Trimestre 2021	20 mai 2021
Résultats Premier Semestre 2021	25 août 2021
Déclaration Intermédiaire Troisième Trimestre 2021	18 novembre 2021

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est une société de technologies médicales spécialisée dans le développement de solutions innovantes et intégrées pour le diagnostic et le traitement du cancer. IBA est le leader mondial en protonthérapie, la forme de radiothérapie la plus avancée à ce jour. IBA adapte ses solutions de protonthérapie aux besoins des clients grâce à une gamme complète allant de centres de protonthérapie multisalles aux systèmes compacts, composés d'une salle de traitement. IBA développe également des solutions de dosimétrie pour la radiothérapie et la radiologie, ainsi que des accélérateurs de particules pour des applications médicales et industrielles.

Avec son siège social situé en Belgique, IBA emploie plus de 1500 personnes dans le monde et installe ses systèmes partout dans le monde, en Europe, aux États-Unis et dans les pays émergents.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA : Reuters IBAB.BR et Bloomberg IBAB.BB).

Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

**Proteus®ONE et Proteus®PLUS sont des marques déposées de Proteus 235*

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

IBA

Soumya Chandramouli

Chief Financial Officer

+32 10 475 890

Investorrelations@iba-group.com

Olivier Lechien




Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

Copyright © IBA sa. | Chemin du Cyclotron, 3 | 1348 Louvain-la-Neuve | Belgique | Tel.: + 32 10 47 58 11 | Fax: + 32 10 47 58 10 | E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com | RPM Nivelles | TVA: BE 0428.750.985

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

 wit	 ace	 ou
ter	bo	Tu
	ok	be

Copyright © 2021 IBA, All rights reserved.

You opted in to receive corporate news from IBA, either through our website or handing your business card to an IBA employee and gave him your agreement to receive information about IBA, or you ask IBA to add you contact to our press release distribution list.

Our mailing address is:

IBA
Chemin du cyclotron 3
Louvain-la-neuve 1348
Belgium

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

